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Abstract  

    Exposure to the subject of Arab political movement and its impact on security in the 
Mediterranean region, where were the heed the Libyan case,and is studying the problem of 
how the Arab political movement, especially in Libya on the security and stability of the 
Mediterranean region, and is the failure of States, international terrorism, immigration 
legitimate, among the most important consequences of the political movement in Libya and 
the Mediterranean, making many actors in the Mediterranean region to end the conflict in 
Libya, and find appropriate solutions to face the consequences of mobility, with a view to 
achieving security and stability in Libya and the Mediterranean. 
 

Key words; political movement, Libya, illegal migration,international  terrorism, security.   

 

Résumé : 

     L'exposition  à  l'objet  de  mouvement  politique  arabe  et  son  impact  sur  la  sécurité  en  la  
région de Méditerranée, où étaient les entendre l'affaire libyenne, et étudie le problème de la 
façon dont le mouvement politique arabe, notamment en Libye sur la sécurité et la stabilité de 
la région méditerranéenne, et c'est l'échec des États, le terrorisme international, l'immigration  
illégale Parmi les conséquences les plus importantes du mouvement politique en Libye et la 
Méditerranée, faisant de nombreux acteurs de la région méditerranéenne afin de mettre fin au 
conflit en Libye, et trouver des solutions appropriées pour faire face aux conséquences de la 
mobilité, en vue d'assurer la sécurité et la stabilité en Libye et la Méditerranée. 

Mots clés ; mouvement politique, la Libye, l'immigration illégale, le terrorisme international, 
la sécurité. 


